
Referat FAU-møte Manglerud skole 
Dato og sted: 08.05.2023, Manglerud skole 

Antall deltakere: ca 30 

Referent: Marthe Stiansen Ökvist, leder FAU 

Dagsorden 
1. Velkommen og oppdatering fra forrige gang 

2. Godkjenning av referat fra forrige møte 

3. Rektor informerer 

4. Innmeldte saker 

a. Kan FAU bidra med 20 000 kr til innkjøp av laftetømmer til AKS? 

b. Natteravn – opprette fast ordning etter skoleball og vitnemålsutdeling? 

5. Økonomistatus FAU 

6. Oppdatering fra arbeidsgruppene 

7. Eventuelt 

8. Gruppene jobber separat 

Saker: 

1. Velkommen og oppdatering fra forrige gang 
Referatet fra forrige møte kommer senere. 

2. Godkjenning av referat fra forrige møte 
Utsatt. 

3. Rektor informerer 
- Har gjort et kartleggingsarbeid. 

o Snakket med alle trinn. 

o Snakket med alle i administrasjonen. 

o Snakket med FAU-styret og elevrådet og andre utvalg. 

- Rektor inntrykk er at det er behov for mer fellesskap, både mellom de ansatte og mellom 

elevene. Det er i dag nesten ingen felles opplegg eller arenaer for fellesskap de ansatte imellom 

og elevene imellom. Rektor skal finne ut av dette sammen med elevrådet, de ansatte etc 

- Oppfatter Manglerud som en solid skole og at det er godt å være her. 

17. Mai: 

- Skolen kommer til å be klassekontakter om å gå i toget fordi det er mange lærere som ikke 

deltar. 

- Rektor er leder i toget. 

- Kommer snart info om program om morgenen 17. mai. 

16. Mai:   

- Skolen sender ut informasjon veldig snart. 



- Et innspill fra salen påpekte at barnehagene har gitt ut informasjonen allerede. 

Vitnemålsutdeling:  

- IC og norske klassene skal ha vitnemålsutdeling sammen.  

- Det vil være opplegg både på norsk og engelsk, men hovedsakelig på norsk. 

- Etter fellesdelen, går IC og 10A og B hvert til sitt og feirer sine barn 

- Skolen pynter. Foreldrene bidrar til at det blir hyggelig etterpå og stiller som natteravner. 

Gratisprinsippet: 

- Byrådet har kommet med presisering: det er frivillig med dugnad og frivillig å bidra med penger. 

Man kan ikke bli tvunget til å på dugnad. Man samler inn til en fellespott.  

- Det vil si at det nå er slik som det har vært fram til nå. 

Åpningstider på AKS: 
- Osloskolen har felles praksis på at AKS er åpen til halv fem. 

- Skolen kan selv holde åpent til 16.45 eller 17.00, men må bekoste dette selv. 

- Skolen og AKS ønsker å endre åpningstiden på AKS til 16.45. 

- Dette vil bli tatt opp i driftsstyret. 

- Skolen og AKS ønsker å heller bruke de arbeidstimene som de sparer inn til å bemanne opp midt 

på dagen. 

Fremmedspråk: 
- Fremmedspråk er obligatorisk først fra 8. trinn.  

- Fra kommende skoleår blir fremmedspråk på 7. trinn tatt bort på Manglerud skole. 

o Osloskolen fjernet dette som praksis for 7 år siden. 

- Skolen legger heller til mer kroppsøving, som elevene skal ha. 

- Som erstatning for ordningen med å teste ulike fremmedspråk på 7. trinn, vil skolen, for 8. trinn, 

heller til å være rause med bytting mellom de ulike språkene fram til høstferien. 

Hjertesone: 

- Rektor forstår at hjertesoneområdene er parkeringsplassen og en vei (veien til idrettshallen) 

- Skolen har mottatt en questback med kartlegging. 

o Skolen svarer og ser videre hva som skjer. 

Dysleksivennlig skole: 

- Rektor er positiv til å søke om sertifisering, men det er andre prosesser som må plass først.  

- Skolen har fått en ny PPT-rådgiver. God spesialundervisning generelt er viktig for hele skolen og 

det blir nå praktisert ulikt på de ulike avdelingene. 

- Rektor planlegger å bruke et år på å få til god spesialundervisning.  

o Flere av punktene til sertifisering kan skolen huke av, andre punkter går på læringssyn 

o Læringssynet innebærer et paradigmeskifte. 

o Uavhengig av sertifiseringen ønsker å få på plass en mer helhetlig praksis for 

spesialundervisning. 

o Rektor mener at skolen i det kommende året kan jobbe seg mot punktene for å bli 

sertifisert. 

- Rektor rapporterer til FAU underveis i det kommende året om hvordan det går. 



4. Innmeldte saker 

FAU bidra med 20 000 kr til innkjøp av laftetømmer til AKS? 

Saksframlegg var sendt ut forkant av FAU-møtet. 

Forslaget er at FAU skal bidra med 20 000 kr til innkjøp av laftetømmer til AKS. Forslaget er derfor 

relevant for 1. - 3. klasse. Arbeidsgruppa har fått en noen henvendelser om de minste barnas uteområde 

og blant disse ett konkret forslag om innkjøp av laftetømmer. Dette koster ca 40 000 kr og forslaget er at 

AKS og FAU deler på kostnaden. 

Arbeidsgruppa har snakket med AKS-leder, som også har pratet med sine baseledere, og de har kommet 

fram til at laftetømmer et tiltak AKS vil ta ansvaret for laftetømmeret. De vil oppbevares i egnet kasse. 

Kassen lenkes til gjerde ved sandkassene eller utetoalettene. Ansatte ved AKS vil være i umiddelbar 

nærhet når laftetømmeret benyttes. 

Vedtak: FAU støtter forslaget og innvilger at FAU kan bidra med opptil 20 000 kr til innkjøp av 

laftetømmer til AKS. 

Arbeidsgruppa finner ut av det det praktiske rundt det økonomiske sammen med AKS og 

økonomiansvarlig. 

Natteravn – fast ordning etter skoleball og vitnemålsutdeling:  
Natteravnene ved Manglerud skole har nå ikke en fast ordning for at det gås natteravn etter skoleball og 

vitnemålsutdelingen. På Høyenhall skole er det en fast ordning at 9. trinn går natteravn på disse to 

tidspunktene. Natteravngruppa synes dette er et godt forslag og anbefaler at FAU Manglerud skole 

innfører dette.  

Vitnemålsutdelingen i år er 21. Juni. Siden det er en onsdag, er det i den perioden Høyenhall er satt opp 

til å gå i området. Natteravngruppa sjekker om Manglerud må supplere med foreldre fra 9. trinn slik at 

natteravnene går lenger utover kvelden den dagen enn det som er vanlig for en ordinær onsdag.  

Vedtak: FAU støtter at det blir en fast ordning at 9. trinn går natteravn etter skoleballet og 

vitnemålsutdelingen. Natteravngruppa tar inn i natteravnrutinen. 

5. Økonomistatus FAU 
Økonomiansvarlig Stefan Nilsen informerte.  

- Ingen bevegelser siden forrige gang. 

6. Oppdatering fra arbeidsgruppene 

AKS 

- Jobber med FAQ til nye foreldre 

- Skal ha møte med AKS-leder før neste FAU-møte 

Natteravn 

- Forberedt neste års natteravliste slik at man kan starte samtidig som skoleåret.  
- Nåværende FAU-representanter må ta ansvar fram til det nye FAU er på plass 

o De som blir 8. klasse stiller ikke de første gangene 

o IB-klassene blir inkludert 



- Forslag om å bruke høstens foreldremøter til å skaffe folk 

- Forslag om å lage lister i starten av året innad i hver klasse 

Skolemiljø og pedagogikk 
- Plan for foreldremøter: sender rektor det forslaget som er laget og ber om oppfølging til neste 

FAU-møte 

Trafikksikkerhet, idrett og uteområder 
- Sykkelparken: ferdig medio juni 

a. Venter på svar fra BYM 
- Erfaringer fra sykkeltilrettelegging:  

o Har tatt kontakt med rektor på Lambertseter skole: venter svar 
b. Tar også kontakt med FAU Lambertseter skole 

Skolehagen 
- Veldig godt oppmmøte på dugnaden i går. Kom til og med barn uten foreldre. 
- Tone, som er skolens kontaktperson i skolehagen, skal slutte. Skolen har nå ingen plan videre, og 

skolehagegruppa tar tak i dette. 
- Sommerferien: det kommer ungdommer på sommerjobb. Dette er organisert av Geitmyra. 
- Kommer til å komme søknad om beis og utstyr 

17. Mai 
- Blir bra, er i rute. 

Skoleball og vitnemålsutdeling 

- Hatt møte med rektor og skolen om planlegging  

7. Eventuelt 
- Spørsmål om det er vanlig å gi gave til kontaktlærer til sommerferien? 

o Tilbakemelding fra flere FAU-representanter om at det pleier å være vanlig. Det er 

klassekontakten som organiserer. FAU-representanten kan gjerne høre med 

klassekontakten og minne på. Kan enten ta penger til gave fra klassekassa eller samle 

inn. Det skal være frivillig å delta. Vanlig med maks ca 20 kr. 

8. Møteslutt og videre gruppearbeid 
Gruppene jobber videre. Møteslutt kl 20.00. 

 

 


